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Protokół Nr 9/2019 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 

odbytego w dniu 27 maja 2019 roku 

 

Obecni wg załączonej listy. Posiedzenie rozpoczęto o godzinie 800 w Sali konferencyjnej Urzędu 

Miasta Białogard.  

 

Tematyka Komisji:  

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał na IX sesję Rady Miejskiej Białogardu. 

3. Sprawy różne. 

4. Zamknięcie posiedzenia.           

 

Ad 1 

Posiedzenie komisji otworzył i prowadził Przewodniczący komisji – Szczepan Jonko. Przywitał  

członków komisji.  

 

Ad 2 

Przewodniczący komisji – powiedział, że przystępujemy do rozpatrzenia i zaopiniowania 

następujących projektów uchwał: 

a) w sprawie planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Miasto 

Białogard oraz granic obwodów publicznych szkół podstawowych mających siedzibę 

na obszarze miasta Białogard – druk A, 

Przewodniczący komisji – zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu 

uchwały, jeżeli nie ma to projekt uchwały poddaje pod głosowanie.  

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przegłosowano:                                                                                                                                                                                      

za – 5 (jednogłośnie). Opinia pozytywna 

b) w sprawie wzoru wniosku o wypłatę dodatku energetycznego – druk B, 

Przewodniczący komisji – zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu 

uchwały, jeżeli nie ma to projekt uchwały poddaje pod głosowanie.  

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przegłosowano:                                                                                                                                                        

za – 5 (jednogłośnie). Opinia pozytywna 

c)w sprawie podjęcia przez Miasto Białogard współdziałania z innymi jednostkami 

samorządu terytorialnego i organizacją pozarządową w zakresie wspólnej realizacji 

projektu partnerskiego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 

Zachodniopomorskiego 2014–2020, Oś priorytetowa VII Włączenie społeczne. 

Działanie 7.6 – druk C, 

Przewodniczący komisji – zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu 

uchwały, jeżeli nie ma to projekt uchwały poddaje pod głosowanie.  

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przegłosowano: 

za – 5 (jednogłośnie). Opinia pozytywna 

d) w sprawie bonifikat od ceny nieruchomości sprzedawanych jako lokale mieszkalne – 

druk D, 

Przewodniczący komisji – zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu 

uchwały, jeżeli nie ma to projekt uchwały poddaje pod głosowanie.  

Pytań i uwag nie zgłoszono. 
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Przegłosowano:         

za – 5 (jednogłośnie). Opinia pozytywna                                

   e) w  sprawie bonifikat od ceny nieruchomości sprzedawanych w wyniku uwzględnienia   

roszczeń, o których mowa w art. 209a ust. 1 ustawy z dnia 21 sierpnia 1997 roku o 

gospodarce nieruchomościami – druk E, 

Przewodniczący komisji – zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu 

uchwały, jeżeli nie ma to projekt uchwały poddaje pod głosowanie.  

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przegłosowano: 

za – 5 (jednogłośnie). Opinia pozytywna 

f) w sprawie zgody na ustanowienie zastawu rejestrowego na udziałach Miasta w Spółce 

z ograniczoną odpowiedzialnością „Regionalne Wodociągi i Kanalizacja” z siedzibą 

w Białogardzie – druk F,  

Przewodniczący komisji – zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu 

uchwały, jeżeli nie ma to projekt uchwały poddaje pod głosowanie.  

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przegłosowano: 

za – 5 (jednogłośnie). Opinia pozytywna 

g) w sprawie programu działania Rady Miejskiej Białogardu na okres kadencji 2018–2023 

– druk G. 

Przewodniczący komisji – zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu 

uchwały, jeżeli nie ma to projekt uchwały poddaje pod głosowanie.  

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przegłosowano: 

za – 5 (jednogłośnie). Opinia pozytywna 

 

Ad 3 

Przewodniczący Komisji – powiedział, że skarg nie rozpatrujemy, ponieważ rozpatrywała je 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji oraz wydała opinię. Tych projektów uchwał nie ma w 

porządku obrad na najbliżej sesji i dopiero po przegłosowaniu przez Radę, Przewodniczący 

Rady wprowadzi do porządku je obrad. 

 

Ad 4 

Po wyczerpaniu porządku posiedzenie komisji zakończono o godzinie 1411. 

 

 

 

 

Protokółowała: 

D. Holczewska – Szydłowska                                           

    

 Przewodniczący Komisji 

 

                                                                                                                   Szczepan Jonko                                                                                           

 

 

                                                                                      

                                                                         

                                                                     


